
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols 12 
 

Ādažos, Ādažu novadā            2024. gada 16. oktobrī  
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklātā sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: KARĪNA MIĶELSONE (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 15 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA) (piedalās sēdē līdz plkst. 
12.05 un no plkst. 14.20 līdz plkst. 15.24 ), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) 
(piedalās līdz 11.50 un no plkst. 12.50 līdz plkst. 14.30), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra 
Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās klātienē līdz plkst. 13.25, no plkst. 13.25 
piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku), Kristīne Lakševica 
(LRA) (piedalās sēdē līdz plkst. 12.05), Jānis Leja (S) (piedalās sēdē līdz plkst. 15.20), Gatis 
Miglāns (LZS) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, 
komandējuma dēļ, līdz plkst. 14.15), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis, 
Jānis Vaivads (LZP). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Diāna Čūriška, Lāsma Dene, Gunita Dzene, Everita Kāpa, 
Sarmīte Mūze, Ieva Pelcmane, Inga Pērkone, Guntis Porietis, Rita Rossoha – Sadoviča, Ieva 
Roze, Nadežda Rubina, Līga Strode, Ilze Vanka – Krilovska. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora p.i. Lauris Bernāns, Ādažu 
novada dzimtsarakstu nodaļas vadītāja Nataļja Krasnova, SIA “Ecospace Prefab” valdes 
loceklis Dainis Krasts, Ādažu novada sociālā dienesta vadītāja Ieva Roze, Bērnu uzņemšanas 
pirmsskolas izglītības iestādes komisijas loceklis Nauris Rubens. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 16.oktobra sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par grozījumu veikšanu Nomaksas pirkuma līgumā Nr. JUR 2023-09/1034. 

3. Par dalību sadarbības projektā “Portici towards Positive Energy District – P2PED”. 

4. Par dalību sadarbības projektā “GreenVolvement”. 

5. Informatīvs ziņojums par Mežgarciema projekta uzraudzību. 

6. Par 2.1.3.1. pasākuma projekta “Pašvaldību pielāgošanās klimata pārmaiņām” īstenošanu. 
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7. Par zemesgabalu noteikšanu apbūves tiesībām. 

8. Par dāvanām jaundzimušo bērnu vecākiem. 

9. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu. 

10. Par dalību projektā “Izglītības iestāžu nodrošinājums pilnveidotā vispārējās izglītības 
satura kvalitatīvai ieviešanai”. 

11. Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības nodrošināšanas 
funkcijas īstenošanas kārtība” projektu. 

12. Informatīvs ziņojums par aktuālo informāciju par Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas 
izglītības iestāžu rindām. 

13. Par domes atbalstu pensionāriem 2025. gadā. 

14. Informatīvs ziņojums par Ādažu politiski represēto kluba priekšsēdētāja I. Graudiņa  
iesniegumu. 

15. Par saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 12. aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu. 

16. Par grozījumiem Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmē. 

17. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada budžeta 
tāmē. 

18. Informatīvs ziņojums par pašvaldības 2024. gada budžeta izpildi līdz 3. ceturksnim. 

19. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem. 

20. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
budžeta izpildi līdz 3. ceturksnim. 

21. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” stratēģijas 
aktualizāciju. 

22. Informatīvs ziņojums par ēkas Jūras iela 4, Carnikava izmantošanu. 

23. Informatīvs ziņojums par biedrības “Ādažu Dižģimenes” iesniegumu. 

24. Informatīvais ziņojums par piedāvājumu pašvaldībai iegādāties nekustamo īpašumu Svīres 
ielā 2, Kalngalē. 

25. Informatīvs ziņojums par priekšsēdētājas ārzemju komandējumu Magliano Alpu 
pašvaldībā, Itālijā. 

 
1. Par Finanšu komitejas šā gada16.oktobra sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina izņemt no Finanšu komitejas šā gada 16.oktobra sēdes darba kārtības 10. jautājumu 
“Par pašvaldības zemesgabalu nomas maksas cenrādi īslaicīgai nomai un reklāmas vai 
informācijas objektu izvietošanai”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 
I. KRASTIŅŠ ierosina mainīt sēdes darba kārtības secību, aicinot 22. jautājumu “Informatīvs 
ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” stratēģijas aktualizāciju” un 
23. jautājumu “Informatīvs ziņojums par biedrības “Ādažu Dižģimenes” iesniegumu” izskatīt 
sēdes sākumā. Uzsver, ka šie jautājumi ir aktuāli iedzīvotājiem, kuri seko sēdes tiešraidei. 
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K. MIĶELSONE norāda, ka iedzīvotāji parasti iepriekš piesaka savu dalību sēdēs, līdz ar to šie 
jautājumi tiek izskatīti agrāk. Norāda, ka šoreiz neviens iedzīvotājs nav pieteicies, rosina 
saglabāt esošo darba kārtību. 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 
Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone ( LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA),Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP),"Pret" – 
nav, "Atturas" – 1 (Imants Krastiņš (JKP), KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada16. oktobra sēdes darba kārtību. 

2. Par grozījumu veikšanu Nomaksas pirkuma līgumā Nr. JUR 2023-09/1034 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par SIA “Ecospace Prefab” šā gada 3. oktobra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/5151) 
par 2023. gada 6. septembrī noslēgtā Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2023-09/1034 
izmaiņām, lūdzot 4.8. apakšpunktā noteikto termiņu pagarināt līdz 15 mēnešiem un 2. gada 
maksājumu pagarināt par 3 mēnešiem. Informē, ka pašvaldības ieskatā ir iespējams pagarināt 
starp Ādažu novada pašvaldību un SIA “Ecospace Prefab” 2023. gada 6. septembrī noslēgtā 
Nomaksas pirkuma līguma Nr. JUR 2023-09/1034 4.8. apakšpunktu par 3 (trīs) mēnešiem, 
skaitot no 2023. gada 17. oktobra (t.i., līdz 2025. gada 17. janvārim). 

D. KRASTS aicina pagarināt noslēgtā  uz noteiktu termiņu Nomas pirkuma līgumu 
Nr. JUR 2023-09/1034, jo šobrīd nav saņemta attiecīgā dokumentācija no nepieciešamajām 
institūcijām.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumu veikšanu Nomaksas pirkuma līgumā Nr. JUR 2023-
09/1034” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. oktobra sēdē. 

3. Par dalību sadarbības projektā “Portici towards Positive Energy District – P2PED” 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par dalību sadarbības projektā “Portici towards Positive Energy District – P2PED”. 
Projekta ieceres mērķis ir modelēt un testēt Pozitīvās enerģijas rajona laboratoriju (saīsinājumā 
angļu valodā “PED Lab”, turpmāk – “PED”) Portiči pašvaldības apkaimē, kas ir pašpietiekama 
no enerģētikas viedokļa un nerada ogļskābās gāzes (CO2) emisijas. Pamatojoties uz 
koplietojamās enerģijas, primārās apakšstacijas un virtuālā tīkla elementiem, plānots izveidot 
PED vadlīnijas, kas ļaus informāciju piemērot arī citos kontekstos. 

Programmas ietvaros pārneses partnerim ir paredzēts budžets līdz 150000 euro vienkāršotu 
izmaksu iespējas formā. No šī budžeta izmaksām 120000 euro sedz no ERAF līdzekļiem un 
30000 euro sedz no pašvaldības budžeta līdzekļiem. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību sadarbības projektā “Portici towards Positive Energy 
District – P2PED”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. 
oktobra sēdē. 

4. Par dalību sadarbības projektā “GreenVolvement” 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka projekta ieceres mērķis ir risināt neatliekamo vajadzību pēc ilgtspējīgas pilsētu 
attīstības, izmantojot novatoriskas mākslīgā intelekta vadītas tehnoloģijas un līdzdalības 
pieejas, kas uzlabo koppārvaldību un kopīgu izveidi, lai optimizētu zaļās infrastruktūras 
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izstrādi, ieviešanu un uzturēšanu. Projekta ieceres novitāte pār tradicionālo pilsētplānošanu ir 
mākslīgā intelekta (turpmāk – MI) rīku lietošana, lai analizētu ģeotelpiskos datus un izveidotu 
vairākus zaļās infrastruktūras scenārijus, kas ir pielāgoti vietējam kontekstam. Projekta mērķa 
grupas ir vietēja līmeņa pašvaldību iestādes un attiecīgās pašvaldības iedzīvotāji. 

Informē, ka turpmāka dalība sadarbības projektā “GreenVolvement” netiks realizēta, jo 
galvenais projekta partneris nesniegs projekta pieteikumu.  

K. MIĶELSONE aicina deputātus balstot par informācijas pieņemšanu zināšanai.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

5. Informatīvs ziņojums par Mežgarciema projekta uzraudzību 
(Inga Pērkone) 

Ziņo par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai nepieciešamās 
infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” (Mežgarciema projekts) uzraudzību un 
aktuālo situācija par laika periodu no šā gada 15. augusta līdz 16. oktobrim (1. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

6. Par 2.1.3.1. pasākuma projekta “Pašvaldību pielāgošanās klimata pārmaiņām” 
īstenošanu 

(Ilze Vanka-Krilovska) 

Ziņo par 2.1.3.1. pasākuma projekta “Pašvaldību pielāgošanās klimata pārmaiņām” īstenošanu. 
Informē, ka plānotās kopējās attiecināmās izmaksas ir 3080000 euro, tai skaitā ERAF 
finansējums 2420606 euro un pašvaldības finansējums 659394 euro. 

Projekta īstenošanas priekšfinansēšanai un pašvaldības līdzfinansējuma daļas nodrošināšanai 
pašvaldība plāno ņemt aizņēmumu Valsts kasē. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par 2.1.3.1. pasākuma projekta “Pašvaldību pielāgošanās klimata 
pārmaiņām” īstenošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. 
oktobra sēdē. 

7. Par zemesgabalu noteikšanu apbūves tiesībām 
(Ilze Vanka-Krilovska) 

Ziņo par zemes gabalu noteikšanu apbūves tiesībām, paredzot projekta izstrādātos risinājumus 
iesniegt kādā no ES struktūrfondu programmām klimata pārmaiņu mazināšanas un 
pielāgošanās klimata pārmaiņām jomā. 

Informē, ka projekta ietvaros paredzēts Krastupes ielas ūdens necaurlaidīgo segumu aizstāta ar 
ūdens caurlaidīgu segumu, nodrošināt ielai piegulošās teritorijas lietus ūdens savākšanas 
sistēmas kapacitātes un kvalitātes uzlabošanu apdzīvotā vietā, veikt Vējupes ūdenstilpes 
tīrīšanu un dabiskošanu, kā arī ielai piegulošās “zaļās” un “zilās” infrastruktūras atjaunošanu 
un ierīkošanu. Projekta īstenošana paredzēta līdz 2027. gada 31. decembrim. Projekta plānotās 
kopējās attiecināmās izmaksas ir 3080000 euro, tai skaitā ERAF finansējums 2420606 euro un 
pašvaldības finansējums 659394 euro. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemesgabalu noteikšanu apbūves tiesībām” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 
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8. Par dāvanām jaundzimušo bērnu vecākiem 
(Nataļja Krasnova) 

Ziņo, ka jau vairākus gadus jaundzimušo bērnu vecākiem bērna dzimšanas reģistrācijas laikā 
Ādažu novada dzimtsarakstu nodaļa pasniedz divas dāvanas: grāmatu un īpašo suvenīrdāvanu 
ar novada simboliku. No 2022. gada dzimtsarakstu nodaļa pasniedz koka lineālu – auguma 
mērītāju (koka kastītē).  

Dāvanu pasniegšanas mērķis ir apsveikt vecākus ar bērna piedzimšanu, sekmēt personu vēlmi 
deklarēt savu dzīvesvietu Ādažu novada administratīvajā teritorijā, popularizēt pašvaldību un 
tās sniegtos pakalpojumus, kā arī radīt ilgtermiņa pozitīvu iespaidu un emocijas par pašvaldību 
kopumā.  

Šī gada septembrī novadā bija deklarēti teju 2 tūkstoši bērni līdz 7 gadu vecumam, kā arī tajā 
ir ievērojams daudzbērnu ģimeņu skaits, kopumā radot situāciju, ka teju vai katrs piektais bērns 
ir no daudzbērnu ģimenes. Dzimtsarakstu nodaļa ir saskarusies ar situāciju, ka, reģistrējot otro, 
trešo, utt. bērnu, un pasniedzot dāvanu, vecāki norāda, ka tieši šāds suvenīrs viņiem jau tika 
pasniegts, un būtu vēlams dāvanas dažādot.      

Izvēloties jēgpilnu dāvanu risinājumu, būtu jāņem vērā būtiskas lietas – piemērotība 
jaundzimušajam, praktiskums, kvalitāte, saturs ar stāstu (t.i., nepārprotama piesaiste 
dāvinātājam) un gandarījums dāvinātajam.   

Ņemot vērā, ka papildveida dāvana tiks pasniegta tikai tad, kad vecākiem pirms tam būs 
pasniegta pamatveida dāvana, tad papildveida dāvanu iegādes ietekme uz budžetu būs tāda pati, 
kā iepriekšējos gados, jo netiks iegādātas pamatveida dāvanas (ir to rezerve no 2024. gada). 
Auguma mērītāju izmaksas 2024. gadā bija 3100 euro (bez PVN), jo dāvanu ražotājs nav PVN 
maksātājs. 

Vidējais reģistrēto jaundzimušo bērnu skaits gadā ir 150, un izmaksas suvenīrdāvanām 2025. 
gadā būtu šādas:  

Dāvanu varianti Izmaksas, euro ar PVN 
1.variants 150 x 27,70 = 4155 
2.variants 150 x 15,00 = 2250 
3.variants 150 x 21,00 = 3150 

Aicina deputātus izvērtēt un pieņemt lēmumu, kurš no piedāvātajiem variantiem tiks virzīts uz 
pašvaldības domes sēdi apstiprināšanai.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt 150 suvenīrdāvanu komplektu – sedziņas/paladziņu un austiņas iegādi 
jaundzimušo bērnu vecākiem un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. 
oktobra sēdē. 

9. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu 
(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par  VV, personas kods: 000000-00000 (turpmāk – parādnieks), nekustamā īpašuma 
nodokļa (turpmāk – NĪN) parāda dzēšanu. Izvērtējot pašvaldības rīcībā esošo informāciju un ar 
lietu saistītos apstākļus, tika konstatēts, ka uz zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8052 002 
1542, Gauja, Carnikavas pag., Ādažu nov. (turpmāk – zeme), atbilstoši Valsts zemes dienesta 
Rīgas rajona nodaļas 1998.gada 17.decembra  lēmumam Nr. 2774 atrodas parādnieka lietošanā 
esoša dārza māja ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1542 001 un garāža ar kadastra apzīmējumu 
8052 002 1542 003. Informē, ka parādnieks miris 2000.gada 18.maijā.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 

10. Par dalību projektā “Izglītības iestāžu nodrošinājums pilnveidotā vispārējās 
izglītības satura kvalitatīvai ieviešanai” 

(Lāsma Dene) 

Ziņo par Izglītības un zinātnes ministrijas  (turpmāk – IZM) vēstule (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/4949), ar ko pašvaldība tiek informēta, ka atbilstoši Ministru kabineta 2024. gada 18. 
jūnija noteikumiem Nr. 387 “Eiropas Savienības Kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. 
gadam 4.2.1. specifiskā atbalsta mērķa “Uzlabot vienlīdzīgu piekļuvi iekļaujošiem un 
kvalitatīviem pakalpojumiem izglītības, mācību un mūžizglītības jomā, attīstot pieejamu 
infrastruktūru, tostarp veicinot noturību izglītošanā un mācībās attālinātā un tiešsaistes režīmā” 
4.2.1.5. pasākuma “Izglītības iestāžu nodrošinājums pilnveidotā vispārējās izglītības satura 
kvalitatīvai ieviešanai pamata un vidējās izglītības pakāpē” pirmās projektu iesniegumu atlases 
kārtas īstenošanas noteikumi” (turpmāk – noteikumi) ir uzsākts projekts “Izglītības iestāžu 
nodrošinājums pilnveidotā vispārējās izglītības satura kvalitatīvai ieviešanai” (turpmāk – 
projekts).  

Projekts paredz datortehnikas iegādi arī pašvaldību vispārējās un pirmsskolu izglītības iestāžu 
pedagogiem un atbalsta personālam. Datortehnika tiks sadalīta atbilstoši noteikumu 
nosacījumiem un IZM aprēķinam proporcionāli pedagogu un atbalsta personāla darba slodžu 
skaitam iestādēs saskaņā ar 2023.gada 1.septemrba Valsts izglītības informācijas sistēmas 
datiem. 

Plkst. 10.05 G. MIGLĀNS atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Gatis Miglāns (LZS), atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību pasākumā_4.2.1.5. Izglītības iestāžu nodrošinājums” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 

11. Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības 
nodrošināšanas funkcijas īstenošanas kārtība” projektu 

(Līga Strode) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas kārtību pašvaldības 
finansētā pirmsskolas izglītības pakalpojuma saņemšanai (turpmāk – pakalpojums) un bērnu 
nodrošināšanai ar vietu pašvaldības izglītības iestādē, kas īsteno vispārējās pirmsskolas 
izglītības programmu. 

Pakalpojumu bērnam nodrošina vienā iestādēm pieteikumu reģistrācijas secībā, ne ātrāk, kā no 
bērna pusotra gada vecuma uz uzņemšanas brīdi iestādē. 

Pieteikumu iesniegšana bērna uzņemšanai iestādē notiek visu kalendāra gadu. 

Plkst. 10.10 G. MIGLĀNS piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, G. MIGLĀNS, K. DĀVIDSONE, A. KRASTA, G. 
KOZOLOVSKA, L. STRODE, N. RUBENIS debatē par: 

1. nosacījumu, ka bērnu uzņemšanu pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs jautājumu 
risināšanu turpmāk organizēs pašvaldības Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes 
nodaļa sadarbībā ar pašvaldības pirmsskolas izglītības iestāžu vadītājiem (līdz šim 
bērnu uzņemšanu pirmsskolas izglītības iestādēs veica pašvaldības domes izveidota 
Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs komisija), kas ļaus bērnu uzņemšanu 
veikt ātrāk un nebūs nepieciešams katru reizi sasaukt komisijas sēdi; 
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2. nosacījumiem, kad bērni tiek uzņemti pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs ārpus 
kārtas: 1) ja bērns sasniedzis vecumu, no kura uzņem iestādē un bērna vai bērna 
likumīgā pārstāvja deklarētā dzīvesvieta ir Ādažu novada administratīvajā teritorijā un 
bērna nepilngadīgam brālim/māsai ir noteikta invaliditāte; 2) dvīņiem vai vairākiem 
vienās dzemdībās dzimušiem bērniem nodrošina vietu vienā iestādē; 

3. spēkā esošajiem nosacījumiem, ka bērnus ar prioritāti “karavīra bērns” uzņem visās 
iestādēs pieteikumu reģistrācijas secībā, tai skaitā, Kadagas pirmsskolas izglītības 
iestādē “Mežavēji” (turpmāk – KPII) – ne mazāk kā 120 bērnus, savukārt saistošo 
noteikumu projekta jaunais regulējums nosaka, ka, ja KPII ir saņemts mazāks 
pieteikumu skaits par iepriekš minēto, uz atlikušajām vietām var uzņemt bērnus bez 
prioritātes “NBS karavīra bērns” šajos noteikumos noteiktā kārtībā. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" " (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), 
Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 
Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone ( LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA),Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" 
– 1 (Imants Krastiņš (JKP)), "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības 
nodrošināšanas funkcijas īstenošanas kārtība” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 

12. Informatīvs ziņojums par aktuālo informāciju par Ādažu novada pašvaldības 
pirmsskolas izglītības iestāžu rindām 

(Līga Strode) 

Ziņo par aktuālo informāciju par Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestāžu 
rindām (2 .pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai 

13. Par domes atbalstu pensionāriem 2025. gadā 
(Ieva Roze) 

Ziņo par pensionāru biedrību pieteikumiem pašvaldības finansējuma piešķiršanai, kopā 15000 
euro, t.sk.: 

1) senioru biedrība “Paeglis” lūdz piešķirt 3000 euro; 

2) senioru biedrība “Senči” lūdz piešķirt 3000 euro; 

3) Ādažu novada pensionāru biedrība lūdz piešķirt 7500 euro; 

4) biedrība “Carnikavas invalīdu biedrība” lūdz piešķirt 1500 euro. 

Izvērtējot pieteikumus, tika konstatēts: 

Biedrība 

Līdzfinansējuma rezultāta lietotāji 

Biedrības 
biedri 

Piekritīgi 
iedzīvotāji 

Biedrība, piekritīgi 
iedzīvotāji un sabiedrība 

kopumā 

“Paeglis” 50 200-300 500 

“Senči” 95 250 500 

Ādažu novada pensionāru biedrība 125 1400 2400 
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 “Carnikavas invalīdu biedrība” 25 40 65 

Pašvaldības domes 2023.gad 24.maija nolikumā Nr. 11 “Iniciatīvas projektu finansēšanas 
kārtība Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – nolikums) noteikts, ka pašvaldības 
līdzfinansējuma summa biedrību darbības nodrošināšanai gadā nevar pārsniegt 15000 euro. 

2024. gadā pašvaldība piešķīra biedrībām kopā 15000 euro, un atbilstoši 2025. gada budžeta 
plānošanas vadlīnijām, to nav paredzēts palielināt. 

Biedrībām “Carnikavas invalīdu biedrība”, “Senči” un “Paeglis” nav spēkā esošs statuss 
“sabiedriskā labuma organizācija”. 

Pašvaldības finansējuma piešķiršana iesniedzējiem atbilst Ādažu novada Attīstības 
programmas (2021.-2027.) vidējā termiņa prioritātei “VTP15: Aktīva vietējo kopienu 
stiprināšana un iesaiste pašvaldības darbā”, rīcības virzienam “RV15.1: Iedzīvotāju līdzdalība 
novada attīstībā”, uzdevumam “U15.1.2: Veicināt kopienu attīstību un iesaistīt teritorijas 
attīstības pasākumu radīšanā, tajā skaitā īstenojot konkursu “Sabiedrība ar dvēseli””, 
pasākumam “Ā15.1.2.3. Pašvaldības līdzdalība iedzīvotāju iniciētu projektu īstenošanā”. 

K.MIĶELSONE, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, I. ROZE debatē par pašvaldības līdzfinansējumu 
pensionāriem 2025. gadā. ( J. Leja,  I. Krastiņš aicina palielināt pašvaldības līdzfinansējumu 
pensionāru biedrībām. K. Miķelsone aicina sniegt iesniegumus un priekšlikumus uz 
pašvaldības 2025.gada budžetu.   

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par"  (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone ( LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), 
Arnis Rozītis (LRA)), "Pret" – 3 (Arta Deniņa (JKP), Jānis Leja (S), Imants Krastiņš (JKP), 
"Atturas" – 1 (Jānis Vaivods (LZP), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmumu “Par domes atbalstu pensionāriem 2025. gadā” un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 

Komentārs pie balsošanas: I. Krastiņš balso pret, uzskatot, ka ir iespējams palielināt 
līdzfinansējumu pensionāru biedrībām.  

14. Informatīvs ziņojums par Ādažu politiski represēto kluba priekšsēdētāja I. 
Graudiņa  iesniegumu 

(Ieva Roze) 

Ziņo par Ādažu politiski represēto kluba priekšsēdētāja I. Graudiņa  šā gada 19.septembra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4813), kurā lūgts izskatīt iespēju 2025. gadā palielināt 
pašvaldības pabalstu politiski represētajām personām līdz 200 euro.  

Pašvaldības domes šā gada 28. marta saistošo noteikumu Nr. 18/2024 “Par pašvaldības 
pabalstiem iedzīvotājiem bez materiālā stāvokļa izvērtēšanas’’ 14. punkts nosaka, ka pabalsts 
politiski represētai personai ir 100 euro gadā, ko piešķir un izmaksā katru gadu no 1. novembra 
līdz 18. novembrim, atzīmējot Latvijas Republikas proklamēšanas gadadienu. 

2024. gadā pabalsts politiski represētai personai ir 100 euro un to plānots izmaksāt 62 personām 
6200 euro apmērā. Lai paaugstinātu pabalstu uz 200 euro, 2025. gada budžetā jāparedz papildu 
finansējums 6200 euro apmērā, kopā 12400 euro. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, K. DĀVIDSONE, L. PUMPURE, A. DENIŅA, J. LEJA, I. 
ROZE, K. LAKŠEVICA debatē par pabalsta palielināšanu politiski represētajām personām (K. 
Dāvidsone informē, ka Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 2. oktobra sēdē 
konceptuāli tika atbalstīts Ādažu politiski represēto kluba priekšsēdētāja I. Graudiņa lūgums 
palielināt pašvaldības pabalstu politiski represētajām personām līdz 200 euro. K. Miķelsone 
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vērš uzmanību, ka maksimālais šā brīža Pierīgas pilsētu minētais pabalsts ir 190 euro, aicina 
pabalstu palielināt līdz 150 euro. I. Roze informē, ka, lai 2025. gadā katrai politiski represētai 
personai piešķirtu pabalstu 150 euro apmērā, pašvaldības 2025. gada budžetā jāparedz papildu 
finansējums 3100 euro, kopā 9300 euro.).  

I. KRASTIŅŠ informē, ka pašvaldības domē tiks iesniegts priekšlikums ar lūgumu 2025.gada 
pašvaldības budžetā iekļaut līdzfinansējuma palielināšanu pensionāru biedrībām.  

K. MIĶELSONE uzsver, ka turpmākie priekšlikumi par finansēšanas palielinājumiem un 
budžeta grozījumiem jāiesniedz kopā ar priekšlikumiem par to finansēšanas avotiem. Iestāžu 
un struktūrvienību vadītājiem jānorāda, no kurām budžeta pozīcijām tiks samazināta 
finansēšana, un kuras pozīcijas tiks palielinātas. Turklāt nepieciešams norādīt kopējo ietekmi 
uz pašvaldības budžetu. Aicina visus priekšlikums virzīt pašvaldības domes komitejām 
izskatīšanai. Pauž viedokli, ka šāda pieeja nodrošinās caurspīdīgumu un skaidrību budžeta 
plānošanā. Rosina ievērot šos nosacījumus, lai uzlabotu finansēšanas procesu. Mērķis ir 
optimizēt resursu sadali un nodrošināt efektīvu budžeta pārvaldību. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai  

2. Atbalstīt palielināt pašvaldības pabalstu politiski represētajām personām līdz 150 euro.  

3. Uzdot Sociālā dienesta vadītājai I. Rozei sagatavot protokollēmumu par pašvaldības 
pabalstu politiski represētajām personām 2025. gadā un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē.  

15. Par saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 12. 
aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2022. gada 12. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 
31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” maksas pakalpojumu 
cenrādi”.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 
12. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 31/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumu cenrādi”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 

16. Par grozījumiem Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmē 
(Raivis Pauls) 

Informē, ka no šā gada 1. septembra Carnikavas vidusskolā (turpmāk – CVS) mācās 696 
izglītojamie (2023./2024. m.g. – 576). Izglītojamā skaita pieauguma un atsevišķu preču un 
pakalpojumu sadārdzinājuma dēļ CVS ir lielāki izdevumi vairākās 2024. gada budžeta tāmes 
pozīcijās: vēstuļu sūtīšanas izmaksas (EKK 2210), EDURIO aptaujas rīka iegāde mācību 
platformas www.soma.lv  funkcionalitātes paaugstināšanai (EKK 2250), printeru un kopētāju 
iegādes faktisko izmaksu sadārdzinājums (EKK 2264), izdevumi par biroja precēm (EKK 
2311), kā arī izdevumi tehniskā inventāra iegādei (mikrofoni latviešu un angļu valodas ierakstu 
veikšanai, u.tml. (EKK 2312)), sporta inventāra iegāde (EKK 2370) un Zviedru sienas elementu 
iegāde (EKK 5239).  

CVS 2024. gada budžeta izpildē ir līdzekļu ietaupījumi iestādes sabiedrisko aktivitāšu 
īstenošanai (EKK 2231), mācību pakalpojumiem (EKK 2235), pārējiem neklasificētiem 
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izdevumiem (EKK 2239), uzturēšanas materiāliem un precēm (EKK 2350), mācību grāmatām 
(EKK 5233) un degvielas iegādei (EKK 2322). Minēto ietaupījumu ir iespējams novirzīt 
iepriekš minēto izdevumu apmaksai, veicot budžeta tāmes grozījumus, pārceļot finansējumu 
starp ekonomiskās klasifikācijas kodiem.  

Papildus, sagatavojot 2024. gada budžeta projektu, CVS darbinieku mēnešalgām un darba 
devēja valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām tika paredzēts gan valsts, gan 
pašvaldības finansējums (283156 euro), ko 2023. gada 28. decembrī apstiprināja pašvaldības 
dome.  

Saņemot valsts budžeta mērķdotāciju pedagogu darba samaksai no šā gada janvāra līdz 
augustam, CVS direktors ierosināja pašvaldības finansējumu darbinieku atalgojumam (2593, 
69 euro mēnesī, 31124,28 euro gadā), ko šā gada 25. janvārī apstiprināja pašvaldības dome. Šā 
gada vasarā CVS direktors un pašvaldības Centrālās pārvaldes Finanšu nodaļa (turpmāk – FIN) 
konstatēja CVS darbinieku atalgojuma izdevumu lielu izpildi attiecībā pret plānoto, ko 
pirmšķietami radīja atvaļinājumu izdevumu apmaksa īsā periodā, tomēr, pārbaudot finanšu 
plānošanas dokumentu vēsturisko datu kopumu, CVS un FIN konstatēja mehānisku kļūdu algas 
aprēķinos starp budžeta projekta un tā grozījumu datiem (atsevišķiem amatiem netika pielietota 
mēnešalgas aprēķina formula 12 mēnešu periodam), radot līdzekļu deficītu par 70261 euro. 
Minēto līdzekļu deficītu bija paredzēts kompensēt uz valsts jaunās mērķdotācijas rēķina, bet 
sakarā ar skolēnu, mācību stundu un darbinieku skaita pieaugumu, šāds risinājums nav 
piemērojams. Iztrūkuma samazināšanai ir iespējams pārvirzīt 12450 euro no CVS budžeta 
līdzekļu izdevumu ekonomijas apkurei (EKK 2221), elektroapgādei (EKK 2223) un transporta 
pakalpojumiem (EKK 2233), savukārt vēl 57818,56 euro ir novirzāmi no pašvaldības 2024. 
gada budžeta nesadalītajiem līdzekļiem. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt budžeta grozījumus Carnikavas vidusskolas 2024. gada budžeta tāmē un: 

1.1. pārcelt 650 euro (EKK 2235) uz EKK 2210 pasta, telefona un citu sakaru 
pakalpojumu nodrošināšanai; 

1.2. pārcelt  1025 euro (EKK 5233) uz EKK 2250 programmas EDURIO abonēšanai; 

1.3. pārcelt 250 euro (EKK 2322) uz EKK 2264  printeru un kopētāju nomai; 

1.4. pārcelt 1400 euro (EKK 5233), 500 euro (EKK 2231), 500 euro (EKK 2239) un 
1000 euro (EKK 2233) uz EKK 2311 biroja preču iegādei; 

1.5. pārcelt 2200 euro (EKK 5233) uz EKK 2312 mācību kabinetu aprīkojuma iegādei; 

1.6. pārcelt 4000 euro (EKK 5233) uz EKK 2370 mācību priekšmetu un mācību kursa 
“Sports un veselība” mācību līdzekļu iegādei; 

1.7. pārcelt 500 euro (EKK 5233) uz EKK 2390 bilances sakārtošanai; 

1.8. pārcelt 250 euro (EKK 2322) uz EKK 5239 Zviedru sienas elementu iegādei. 

2. Atbalstīt papildu finansējuma piešķiršanu Carnikavas vidusskolai 57818,56 euro no 
pašvaldības 2024. gada budžeta nesadalītajiem līdzekļiem darba samaksas izmaksu 
nodrošināšanai. 

17. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
budžeta tāmē 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka atbilstoši Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 3. punktam, pašvaldības autonomā 
funkcija ir gādāt par tās īpašumā esošo ceļu būvniecību, uzturēšanu un pārvaldību.  
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Lai pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra), varētu veikt tai 
noteikto uzdevumu izpildi pašvaldības ielu un ceļu uzturēšanā, aģentūra ierosina tās 2024. gada 
budžeta tāmes grozījumus, pārceļot 178293 euro no dažādām budžeta sadaļām, kurās radies 
ietaupījums vai papildu ieņēmumi 2024. gadā. 

Grozījumi nepieciešami, lai pārgrupētu valsts mērķdotācijas ceļu uzturēšanai un pašvaldības 
asignējumus atbilstoši to izlietojuma attaisnotiem mērķiem atbilstoši finanšu un grāmatvedības 
uzskaites noteikumiem, kā arī izlietotu tos atbilstoši faktiskajai un objektīvi mainīgajai 
situācijai, ko nevarēja precīzi prognozēt 2024. gada budžeta projekta sagatavošanas laikā.   

Pašvaldības domes 2023. gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta izstrādāšanas 
un izpildes kārtība” 21.3. apakšpunkts nosaka, ka ierosinājumu tāmes iekšējiem grozījumiem 
ar paskaidrojumu par grozījumu iemesliem izpildītāji (iestādes vadītājs) iesniedz Finanšu 
komitejai gadījumā, ja grozījumi ir vairāk par 5000 euro vienā reizē, sagatavojot par to 
protokollēmumu. 

plkst. 11.25 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” 2024. 
gada budžeta tāmē: 

1. pārcelt 21000 euro no EKK 2246 (daļa no greiderēšanas pakalpojuma līdzekļiem) un 
25000 euro no EKK 2350 (daļa no ceļa zīmju līdzekļiem), kopā 46000 euro uz 
izdevumu pozīciju (bedrīšu remonts); 

2. pārcelt 3740 euro no EKK 2350 (daļa no ceļa zīmju līdzekļiem) uz izdevumu pozīciju 
(materiāls ziemas uzturēšanai (smilts un sāls)); 

3. pārcelt 15000 euro no EKK 2246 (materiālu drupināšanas līdzekļi), 12386 euro no EKK 
5240 (daļa no gāzes katla nomaiņas (Rīgas ielā 12, Carnikavā) līdzekļiem) un 21842 
euro no EKK 2246 (daļa no pretputekļu apstrādes līdzekļiem), kopā 49228 euro uz 
izdevumu pozīciju EKK 2246 (ceļu un ielu ziemas uzturēšanas pakalpojums); 

4. pārcelt 1250 euro no EKK 2246 (daļa no pretputekļu apstrādes līdzekļiem) uz izdevumu 
pozīciju (ekspertu pakalpojumi); 

5. pārcelt 2753 euro no EKK 2244 (daļa no lietus kanalizācijas uzturēšanas līdzekļiem) uz 
izdevumu pozīciju EKK 2246 (ielu horizontālais apzīmējums); 

6. pārcelt 4547 euro no EKK 2244 (daļa no lietus kanalizācijas uzturēšanas līdzekļiem) un 
588 euro no EKK 2246 (daļa no pretputekļu apstrādes līdzekļiem), kopā 5135 euro uz 
EKK 2246 izdevumu pozīciju (grants ceļu greiderēšana); 

7. pārcelt 17826 euro no EKK 2350 (daļa no ziemas uzturēšanas materiālu līdzekļiem) uz 
izdevumu pozīciju (pretputekļu materiāli); 

8. pārcelt 545 euro no EKK 2350 (daļa no ziemas uzturēšanas materiālu līdzekļiem) un 
5122 euro no EKK 2246 (daļa no pretputekļu apstrādes līdzekļiem), kopā 5667 euro uz 
EKK 2350 izdevumu pozīciju (ceļa zīmes); 

9. pārcelt 1300 euro no EKK 2350 (daļa no ceļu uzturēšanas materiālu līdzekļiem) uz EKK 
2246 izdevumu pozīciju (pašizgāzēja pakalpojumi); 

10. pārcelt 8047 euro no EKK 2350 (daļa no ceļu uzturēšanas materiālu līdzekļiem), 99 
euro no EKK 2244 (daļa no lietus kanalizācijas uzturēšanas līdzekļiem), 306 euro no 
EKK 2244 (daļa no tiltu uzturēšanas līdzekļiem), 1717 euro no EKK 2312 (daļa no 
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inventāra līdzekļiem) un 7611 euro no EKK 2350 (daļa no ziemas uzturēšanas materiālu 
līdzekļiem), kopā 17 780 euro uz EKK 2246 (bedrīšu remonts); 

11. pārcelt 7614 euro no EKK 5240 (daļa no gāzes katla nomaiņas (Rīgas ielā 12, 
Carnikavā) līdzekļiem) un piešķirt papildu līdzekļus 20000 euro no EKK 21.3.9.9 
(ieņēmumu pārpilde par maksas stāvvietām), kopā 27614 euro uz EKK 2350 izdevumu 
pozīciju (minerālmateriālu iegāde). 

18. Informatīvs ziņojums par pašvaldības 2024.gada budžeta izpildi līdz 3. ceturksnim 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par pašvaldības 2024. gada budžeta izpildi līdz 3. ceturksnim (3. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 
(Jānis Leja (S)), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

19. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem 2024. gada budžetā (4. pielikums). 

Plkst. 11.45 A. DENIŅA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" 
– nav, "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2024. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. oktobra sēdē. 

20. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. 
gada budžeta izpildi līdz 3. ceturksnim 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada budžeta izpildi līdz 3. 
ceturksnim (5. pielikums).  

Plkst. 11.50 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 
(Jānis Leja (S)), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  
 
Plkst. 12.05 V. BULĀNS, K. LAKŠEVICA atstāj sēdi.  

*** 

Pusdienu pārtraukums no plkst. 12.05 līdz plkst. 12.50. 

*** 
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21. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
stratēģijas aktualizāciju 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” stratēģijas aktualizāciju 
(6.pielikums).  

K. MIĶELSONE, J. LEJA, G. KOZLOVSKA, L. BERNĀNS, G. PORIETIS debatē par 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” stratēģiju sadali un aicinājumu izdalīt 
atsevišķi pašvaldības iestādes (I. Krastiņš aicina izdalīt izglītības iestādes, tādējādi nodrošinot 
atsevišķu budžeta sadali, nepieciešamo remontdarbu veikšanai. G. Porietis piedāvā izveidot 
jaunu stratēģijas sadaļu par pašvaldību ēku plānotajiem remontdarbiem. Uzsver, ka šī pieeja 
būtu līdzīga ceļu projektu finansēšanai. Jaunizveidotā sadaļa jāiekļauj esošajā stratēģijā, ar 
mērķi optimizēt resursu sadali un uzlabot infrastruktūru. Pauž viedokli, ka šādi pasākumi 
veicinās efektīvāku budžeta pārvaldību.).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Valērijs Bulāns (LRA), 
Kristīne Lakševica (LRA), atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora p. i. L. Bernānam 
sagatavot grozījumus pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vidēja 
termiņa darbības stratēģijā 2023. - 2025. gadam, iekļaujot jaunu sadaļu par pašvaldību 
ēku plānotajiem remontdarbiem, virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas 2025. gada 
19.februāra sēdē. 

22. Informatīvs ziņojums par ēkas Jūras iela 4, Carnikava izmantošanu 

(Imants Krastiņš, Gunita Dzene, Lauris Bernāns, Ieva Pelcmane) 

Ziņo par ēkas Jūras iela 4, Carnikava izmantošanu (7. pielikums).  

I. KRASTIŅŠ informē par šā gada 23. septembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4865) 
par ēkas Jūras iela 4 (turpmāk – ēka), Carnikava nodošanu interešu grupu izmantošanai. Aicina 
atbalstīti iniciatīvu nodot ēku biedrību un interešu grupu izmantošanai, tai skaita jauniešu brīvā 
laika studijai izveidošanai.  

Plkst. 14.15 G. MIGLĀNS atstāj sēdi.  

Plkst. 14.20 V. BULĀNS piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE, I. KRSTIŅŠ, V. BULĀNS, A. DENIŅA, G. KOZLOVSKA, J. LEJA, J. 
VAIVADS, G. DZENE, G. PORIETIS, L. BERNĀNS, I. PELCMANE debatē par: 

1. ēkas demontāžu un stāvvietu izveidošanu (I. Krastiņš, A. Deniņa, J. Leja aicina neveikt 
ēkas demontēšanu. Rosina atļaut biedrībām un interešu grupām turpmāk izmantot šo 
ēku. Pauž viedokli, ka šāda pieeja var veicināt kopienas aktivitātes un sadarbību. Līdz 
izglītības kvartāla projekta uzsākšanai ēka var kalpot kā resursu centrs, nodrošinot 
vērtīgu atbalstu vietējiem iedzīvotājiem un organizācijām. L. Bernāns informē, ka ēka 
ir ar gandrīz 100 gadu vēsturi (nodota ekspluatācijā 1930. gadā), bet pašvaldība to 
iegādājās  2011. gadā, jau sākotnēji – ar ieceri to nākotnē nojaukt un izmantot izglītības 
infrastruktūras attīstībai, par ko Carnikavas novada dome lēma 2021. gada 24. marta 
domes sēdē. Šobrīd ēkas komunikācijas un daudzi konstruktīvie elementi ir 
neapmierinošā stāvoklī, koka logi ir deformējušies un līdz ar to ir neenergoefektīvi. Ēka 
novērtēta ar energoefektivitātes klasi D – (158,71 kwh/m²), kas gandrīz četras reizes 
pārsniedz energoefektīvu ēku energopatēriņa normu (40 kwh/m²). Turklāt daudzās 
telpās nav ne mehāniskās, ne dabīgās ventilācijas; stāvu gaiteņi ir šauri un vairāku 
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līmeņu, kāpņu konstrukcija un durvju aiļu izmēri neļauj nodrošināt vides pieejamības 
minimālās prasības. Nododot ēku nomā, minimālie ieguldījumi (tehniskās apsekošanas 
atzinums, inženierkomunikāciju pārbūve, ugunsdrošības pasākumu īstenošana) ēkas 
ekspluatācijai būtu ap 11000 euro, bet vēlamie ieguldījumi (koka logu maiņa, lai 
nodrošinātu energoefektivitātes minimālās prasības, mehāniskās ventilācijas 
nodrošināšana un kosmētiskie remontdarbi) veidotu vēl tikpat vai pat vairāk. K. 
Miķelsone akcentē, ka pašvaldības funkciju nodrošināšanai, īstenojot Smilšu ielas 
pārbūves projektu 2026. gadā, būs nepieciešams nodrošināt transporta piekļuvi skolai 
un pirmsskolai. Aicina atbalstīt ēkas demontāžu, lai pārejas posmā sagatavotu teritoriju 
pagaidu stāvlaukumam un satiksmes organizācijai.); 

2. telpu pieejamību Ādažu novadā (J. Vaivads aicina izvērtēt iespējas un sniegt 
iedzīvotājiem informāciju par telpu pieejamību pašvaldībā. K. Miķelsone uzdod 
pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienu ekspertei G. 
Dzenei sagatavot ziņojumu par telpu pieejamību biedrībām Ādažu novadā, apkopojot 
provizorisko noslodzi, un virzīt to izskatīšanai Izglītības, kultūras, sporta un sociālās 
komitejas šā gada 4. decembra sēdē.). 

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par ēkas Jūras iela 4, Carnikavā nodošanu interešu 
grupu izmantošanai. 

Atklāti balsojot, ar 3 balsīm "Par" (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 
"Pret" – 4 " (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 
Liāna Pumpure (LRA)), "Atturas" – 6, (Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 
Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), 
(Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt ēkas Jūras iela 4, Carnikavā nodošanu interešu grupu izmantošanai. 

Komentārs pie balsošanas: A. KRASTA, R. PAULS, A. ROZĪTIS informē, ka balsojumā 
atturas, jo nav skaidrības par ēkas ilgtspēju.  

Plkst. 14.30 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par ēkas Jūras iela 4, Carnikavā demontāžu un pagaidu 
stāvvietu izveidošanu, ieļaujot demontāžas izmaksas pašvaldības 2025. gada budžetā.  

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), "Pret" – 3 (Imants Krastiņš 
(JKP), Jānis Leja (S), Jānis Vaivads (LZP)), "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Kristīne 
Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt ēkas Jūras iela 4, Carnikavā demontāžu un pagaidu stāvvietu izveidošanu, 
ieļaujot demontāžas izmaksas pašvaldības 2025. gada budžetā. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” vadītāja p.i. L. Bernānam 
sagatavot protokollēmmuma par ēkas Jūras iela 4, Carnikavā demontāžu un pagaidu 
stāvvietu izveidošanu projektu un virzīt to izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 20. 
novembra sēdē. 

Komentārs pie balsošanas: J. VAIVADS informē, ka balsoja “pret”, jo nav skaidrības par telpu 
pieejamību Ādažu novadā. 

K. MIĶELSONE aicina deputātus pieņemt zināšanai informatīvu ziņojumu par ēkas Jūras iela 
4, Carnikava izmantošanu.   
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Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP), "Pret" 
– 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Kristīne 
Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai  

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienu ekspertei 
G. Dzenei sagatavot ziņojumu par telpu pieejamību biedrībām Ādažu novadā, apkopojot 
provizorisko noslodzi, un virzīt to izskatīšanai Izglītības, kultūras, sporta un sociālās 
komitejas šā gada 4. decembra sēdē. 

23. Informatīvs ziņojums par biedrības “Ādažu Dižģimenes” iesniegumu 
(Gunita Dzene) 

Ziņo par biedrības “Ādažu Dižģimenes” šā gada 23. septembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-
11-1/24/4853) ar lūgumu izskatīt iespēju biedrībai pretendēt uz iniciatīvu projektu atbalstu 
biedrības darbības nodrošināšanai. Biedrība ir reģistrēta šā gada 31. janvārī un, kā norādīts 
biedrības iesniegumā, šobrīd biedrībā ir apvienotas 23 novada daudzbērnu ģimenes. Skaidro, 
ka atbilstoši projekta konkursa “Pašvaldības atbalsts iedzīvotāju iniciatīvu projektiem” un 
pašvaldības domes 2023. gada 24. maija nolikuma Nr. 11 “Iniciatīvas projektu finansēšanas 
kārtība Ādažu novada pašvaldībā” 80. punktam, līdzfinansējumam atbalstam biedrību darbības 
nodrošināšanas projektiem šobrīd var pieteikties Ādažu novada administratīvajā teritorijā 
patstāvīgi darbojošās 4 biedrības: Carnikavas invalīdu biedrība, Ādažu novada pensionāru 
biedrība, senioru biedrība “Paeglis”, senioru biedrība “Senči”, ar nosacījumiem, ka biedrība 
iepriekšējā periodā ir aktīvi darbojusies biedrības mērķu sasniegšanā, iesniedza pieprasījumu 
līdzfinansējuma saņemšanai nākamajam gadam līdz kārtējā gada 1. oktobrim un ievēroja 
iepriekšējā gadā piešķirtā līdzfinansējuma izmantošanas nosacījumus, kā arī sniedza atskaites 
par tā izmantošanu. Pašvaldības dome nosaka līdzfinansējumu katrai biedrībai, izvērtējot 
biedrības dalībnieku skaitu un līdzfinansējuma rezultātu mērogu (t.i., vai labumu guva tikai 
biedrības biedri, vai biedrības biedri un tās darbības jomai piekritīgi iedzīvotāji, vai visi iepriekš 
minētie un sabiedrība kopumā). Biedrība “Ādažu dižģimenes” lūdz izskatīt viņu iesniegumu un 
nākamajos gados paredzēt iespēju pretendēt uz iniciatīvu projektu atbalstu biedrības darbību 
nodrošināšanai. Informē, ka nepieciešams arī 2025. gada konkursa “Iniciatīvas projektu 
finansēšanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā” nolikuma 80. punktā paredzēt, ka 
“līdzfinansējumam var pieteikties Ādažu novada administratīvajā teritorijā patstāvīgi 
darbojošās biedrības: Carnikavas invalīdu biedrība, Ādažu novada pensionāru biedrība, senioru 
biedrība “Paeglis”, senioru biedrība “Senči”, biedrība “Ādažu Dižģimenes””. 
 
K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. VAIVADS, J. LEJA, L.PUMPURE, G. KOZLOVSKA 
debatē par iespēju biedrībai “Ādažu Dižģimenes” piešķirt pašvaldības finansiālu atbalstu  (L. 
Pumpure aicina atbalstīt iniciatīvu, uzsverot, ka Ādažu novads ir viens no draudzīgākajiem 
novadiem daudzbērnu ģimenēm. K. Miķelsone pauž bažas par iespēju pašvaldībai nodrošināt 
vēl vienu biedrību. Uzsver, ka šāda rīcība nav pašvaldības pamatfunkcija, akceptējot to, tā var 
radīt papildu slogu resursiem un administratīvajām procedūrām. Pašvaldībai jāfokusējas uz 
esošo pakalpojumu kvalitāti un efektivitāti. Akcentē nepieciešamību rūpīgi izvērtēt šāda 
lēmuma ietekmi.).  

Atklāti balsojot, ar 4 balsīm "Par" (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S), Liāna Pumpure 
(LRA), Raivis Pauls (LZS)), "Pret" – 1 (Valērijs Bulāns (LRA)), "Atturas" – 7 (Sniedze 
Brakovska (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 
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Karīna Miķelsone (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Vaivads (LZP)), (Arta Deniņa (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Neatbalstīt biedrības “Ādažu Dižģimenes” lūgumu pretendēt uz iniciatīvu projektu 
atbalstu biedrības darbības nodrošināšanai.  

24. Informatīvais ziņojums par piedāvājumu pašvaldībai iegādāties nekustamo īpašumu 
Svīres ielā 2, Kalngalē 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par nekustamā īpašuma Svīres iela 2, Kalngale, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, 
kopīpašnieku V.V. un V.V. šā gada 9. septembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4538) 
ar piedāvājumu pašvaldībai iegādāties nekustamo īpašumu, kas sastāv no divām telpu grupām 
adresēs: Svīres iela 2-1 un Svīres iela 2-3, arī saimniecības ēku un zemi zem tām (8. pielikums). 

K. MIĶELSONE, K. DĀVIDSONE, G. KOZLOVSKA, D. ČŪRIŠKA, G. DZENE, L. 
STRODE, J. LEJA debatē par piedāvājumu pašvaldībai iegādāties nekustamo īpašumu Svīres 
ielā 2, Kalngalē (D. Čūriška pauž viedokli, ka pašvaldībai nav lietderīgi iegādāties nekustamo 
īpašumu Svīres ielā 2, Kalngalē.).  

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai, uzsverot, ka 
pašvaldībai nav lietderīgi iegādāties nekustamo īpašumu Svīres ielā 2, Kalngalē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Jānis Leja (S), Karīna 
Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis 
Vaivads (LZP), "Pret" – 1 (Imants Krastiņš (JKP)), "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), 
Kristīne Lakševica ( LRA), Gatis Miglāns (LZS), atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

25. Informatīvs ziņojums par priekšsēdētājas ārzemju komandējumu Magliano Alpu 
pašvaldībā, Itālijā 
(Karīna Miķelsone) 

Ziņo par komandējumu no šā gada 1. oktobra līdz 4. oktobrim Magliano Alpi pašvaldībā, Kuneo 
provincē, Pjemontas reģionā, Itālijā.  

Komandējuma mērķis bija pieredzes apgūšana atjaunīgo energokopienu veidošanas sekmēšanai 
Eiropas Savienībā dialoga un sadarbības veicināšanai starp Itālijas un Latvijas pašvaldībām 
enerģētikas jomā. Komandējums tiek organizēts Eiropas Savienības “Citizens, Equality, Rights 
and Values” (CERV) programmas līdzfinansēta projekta “Renewable Energy Communities for 
ALL” (RECALL), ietvaros. 

Plkst. 15.20 J. LEJA atstāj sēdi. 

 Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (A. Deniņa (JKP), Kristīne 
Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

 
Pieņemt informāciju zināšanai.  

 
 
Sēde slēgta 2024. gada 16. oktobrī plkst. 15:24. 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja                         KARĪNA MIĶELSONE  
                       
Protokolētāja              LINDA PAVLOVSKA 
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ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


